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RUSKO/EU/USA: Zdržovanie Ruska sa nedarí, Rusko ide svojou cestou, Ázia ide svojou cestou,
karavána ide ďalej, psy brešú, vzniká opodstatnená otázka ako bude vyzerať nové usporiadanie sveta,
ako sa bude vyvíjať nové myslenie vzhľadom na reálnu novú situáciu.

Rusko dokazuje, že sa nebude pýtať čo má robiť, že bude konzultovať, rokovať, to áno, ale má svoje
limity, limity partnerstva, limity spolupráce, limity vydierania odmieta a môže si to dnes
v úvodzovkách dovoliť. Vďaka pánu Bohu.

Európska armáda

Nie som analytik, tých sú plné banky dobre platených, podľa toho aj hovoria, tých sú plné
mimovládky, tiež dobre platených a tiež vedia podľa manuálu, čo majú hovoriť. Som len občan
Slovenska s vlastným názorom. Vďaka pánu Bohu.

Hlasy, že Európa potrebuje svoju armádu sa už ozvali, možno si spomeniete na Emanuela Macrona ,
naposledy to bolo 31. januára 2022, keď sa objavil článok pod názvom „Macron využíva krízu, zbiera
podporu pre novú európsku armádu“   v týždenníku Trend.

Rozmýšľať o sebe

Francúzsko žiada rovnocenné postavenie pre seba i pre Európu, Francúzsko nie je odkázané na
NATO. Áno tento postoj Francúzska tu už bol za čias Charlesa De Gaulla, teraz je to dôraz na EÚ ako
samostatného hráča. Možno to dnes vyzerá ako sny, ale keď sa ide za svojim cieľom, sny sa vedia
naplniť.   Emanuel Macron ako prezident momentálne predsedajúcej krajiny EÚ, jediný vedie dialóg
s Ruskom, dialóg s Vladimírom Putinom.

 

 

Dnes predstava o vystúpení z NATO je pre väčšinu europolitikov  nepredstaviteľná. Na vojnu ako
bolo povedané v Tisícročnej včele sú potrebné  tri veci : peniaze, peníze a peňeži. V rozhlase som
počúval jedného z tých analytikov, bol z Rakúska a mal ruské meno, to samo hovorí za seba, podľa
neho Rusko má finančné rezervy cca 640 miliárd dolárov , ale tie by mu postačili len na jeden rok
vojny.
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Vymývanie mozgov

Pri napríklad vojne, ktorá by trvala viac rokov by sa dostalo do ťažkostí. Krutá úvaha, to akože aká
vojna by trvala trebárs tri roky, no tá jadrová by bola vybavená za pár minút. Vymývanie mozgov, veď
i Zuzka Čaputová upozorňuje na prebiehajúcu hybridnú vojnu a nabáda nás k opatrnosti, máme si
vyberať čo čítať.

Vojnové uvažovanie

No toto vyjadrenie pána analytika má jeden malý háčik, to akože Ukrajina, USA, EÚ a celá rada
členov NATO  si žije v „líbankách“ bez dlhov, s finančnými prebytkami, plne vyzbrojení, nehovoriac
o dokonalosti zbraňových systémov. Je fakt, že peniaze sa dajú natlačiť, ale tým pádom však vďaka
inflácii znehodnotiť, hlavne úspory nás, občanov. Tieto vojenské úvahy pôsobia sami o sebe
hrôzostrašne, kŕmia nás s nimi deň čo deň, 24 hodín a určite na našu psychiku to nepôsobí dobre.
A teraz absolútne a mimoriadne.

Súčasná medzinárodná situácia je vážne historická,  Jalta, povojnové usporiadanie, Berlínsky múr,
sľuby Západu s rozvíjaním sa NATO smerom na východ, všetko zabudnuté, dnes hlavnou témou je
kde bude koľko ton pre ľudstvo úplne zbytočného železa uložených a skladovaných. Všetko smeruje
na východ, avšak je len otázka času kedy to nám na východe príde, kedy si to uvedomíme, že my sme
to tzv. „kanónfutro“.

Porazení budeme všetci

Keby to nebol tak výnosný biznis bolo by nám hej, a možno i hladujúce deti hlavne v Afrike by
konečne boli nasýtené. Ale biznis je biznis, zbrane za každú cenu, aj vojna za každú cenu, aj keby na
chleba nebolo, aj my Slovač nakúpime, vyzbrojíme, budeme sa hrať na vojačikov, že dobre platení
páni generáli?

My na vojnu máme (dlh Slovenska cca 63 miliárd euro), aké dojemné, sme spolu, zjednotení, celá
Európa unisono, my vojnu vyhráme. Kto budú tí porazení? Rusi, Ukrajinci, či snáď my Európania?
Porazení budeme všetci a hlavne naše deti.

Americký záujem v Európe

Problém základný je však ten, že v NATO prvé husle hrá USA, to sú naši velitelia, a zdá sa že už
v Európe to niektorým dochádza, že začínajú uvažovať ako bez USA. Že NATO ako obranná inštitúcia
svoje pôsobenie zúžila len na aktivity smerom k Rusku. Je to záujmom Európy? Pre normálne
uvažujúcich určite nie,   Európa s Ruskom potrebuje rozvíjať obchodnú, ekonomickú, kultúrnu
spoluprácu.

Koniec NATO

Preto vyslovujem názor, že začína koniec NATO, začiatok novej obrannej architektúry. V tejto poviem
vojnovej situácii, keď rinčia zbrane a už to nie je len vojna hybridná sa to určite ťažko počúva a
prijíma, ťažko sa to trávi.  Je koniec NATO, pretože súčasná medzinárodná situácia je jednoznačne
dôkazom, že NATO je antimierová inštitúcia, protimierový vojenský pakt.
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